
  

ZAPISNIK 1. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA 

EVROPSKE PRAVNE FAKULTETE Z DNE   

13.12.2023   

TRAJANJE SEJE: 17.00- 17:40  

PROSTOR: sejna soba Evropske pravne fakultete   

Prisotnost predstavnikov ŠS NU, Evro-PF: Hana Hozanović, Simon Asič, Nik Brcar, Tea Kelavić, 

Neja Marc, Martin Ruparčič, Kris Jarc, Ana Ranđelović, Ana Intihar Marulc, Alenka Verbić  

Odsotni člani ŠS NU, Evro-PF:  /  

DNEVNI RED   

1.Prisotnost članov  

2. Potrditev dnevnega reda 1. redne seje ŠS Evro-PF  

3. Potrditev zapisnika 1.izredne seje  

4. Pregled sredstev  

5. Pregled tekočih aktivnosti  

6. Delovanje fakultete  

7. Razno  

1. točka (Prisotnost članov)  

Prisotni so bili vsi člani ŠS Evro-PF. 

2. točka (Potrditev dnevnega reda 1. redne seje ŠS Evro-PF)  

Dnevni red je bil soglasno potrjen.  

3. točka (Potrditev zapisnika 1. izredne seje)  

Zapisnik 1. izredne seje je bil soglasno potrjen.   

4. točka (Pregled sredstev)  

Predsednik ŠS Evro-PF je ostale člane seznanil, da je na prejšnji seji ŠS prišlo do nesporazuma in obvestil 

svet, da o dejanskem stanju proračuna za študijsko leto 2023/24. Predlagal je da se stroškovnik od 

prejšnje seje ne spreminja, ampak se skozi leto dodajajo ideje. Omenjeno so vsi člani soglasno potrdili.   

5. točka (Pregled tekočih aktivnosti)  

Neja je svet obvestila, da akcija Skriti božiček poteka brez težav. Hana in Alenka sta potrdili datum za 

dobrodelno stojnico 22.12.2023 od 12:00-20:00 ure pred fakulteto. Predlagalo se je 3 dobrodelna 

društva, katerim bi se darovalo sredstva. Člani so izglasovali društvo Anina zvezdica.  

Ana M. je člane seznanila, da je potrebno za  obisk odvetniške pisarne določiti enega od treh 

predlaganih datumov, 1.3, 6.3. in 11.3. 2024. O točnem terminu bomo še razpravljali. Soglasno smo se 

dogovorili, da je potrebno vabila posredovati študentom najkasneje 2 tedna pred dogodkom.  



Ob 17:30 je Ana M. predčasno zapustila sejo.   

6. točka (Delovanje fakultete)  

Določeni člani so izrazili željo, da se ponovno razpravi glede pritožbe na delo prof. Weber. Pritožba naj 

bi vsebovala tudi opozorilo referatu za bolj dosledno delo in za posodobitev spletne strani fakultete, na 

kar je opozorila Alenka. Člani so soglasno potrdili, da se do naslednje seje pripravi dopis z omenjeno 

vsebino, katerega se po potrditvi članov posreduje na fakulteto.  

  

7. točka (Razno)  

Nik je predlagal, da se pridobijo informacije glede možnosti prodaje »merch-a« fakultete preko le te s 

predhodnimi naročili preko Google docs obrazcev.  

 

  

Zapisnik pripravila:   

Hana Hozanović                                                                                                                Predsednik ŠS Evro-PF:   

                                                                                                                                           Simon Asič   

 


